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        ROMÂNIA 
  JUDEŢUL   TIMI Ş 
 COMUNA   ŞTIUCA 
CONSILIUL  LOCAL 
 

 
 

PROCES - VERBAL 
încheiat astăzi, 20 septembrie, cu prilejul  

şedinţei  ordinare  a Consiliului  local  al comunei Ştiuca 
 
 

Şedinţă  ordinară  a  consiliului  local   al comunei  Ştiuca  a  fost convocată în 
baza  dispoziţiei  primarului   nr.131/14.09.2012. 

La  şedinţă ordinară  a  consiliului  local   participă dl.Vasile Bejera, primarul 
comunei, dl.Benzar Vasile, inspector contabilitate, dl.Mania Nicolae, inspector taxe 
şi impozite  şi dl. Marian Dincă, secretarul comunei.   

La  apelul  nominal  au fost  prezenţi  toţi cei 11 consilieri în funcţie. 
Se supune la vot procesul-verbal al şedinţei anterioare, pus la dispoziţia 

consilierilor prin grija secretarului. Procesul-verbal  este aprobat în unanimitate. 
 Domnul   Benzar  Nicolae,  preşedinte de şedinţă,   prezintă spre aprobare  
ordinea de zi:   

1. Aprobarea   rectificării  bugetului  local al comunei Ştiuca pe anul 2012; 
2. Aprobarea  impozitelor  şi  taxelor în anul 2013; 

 Ordinea de zi este aprobată cu 11 voturi. 
 La primul  punct  al ordinii  de  zi, domnul  Benzar Vasile, contabilul 
instituţiei, prezintă  referatul  şi proiectul  de hotărâre privind aprobarea  rectificării  
bugetului  local al comunei Ştiuca pe anul 2012.  Sunt  prevăzute  la  venituri  totale  
rectificări în plus  de 1020,59 mii  lei.  Cresc cheltuielile cu bunuri şi servicii cu 
17,54 mii lei şi scad cheltuielile  de personal la  serviciile  publice  generale cu 5,60 
mii lei. La învăţământ cresc cheltuielile cu bunuri şi servicii cu 15,10 mii lei şi scad 
cheltuielile  de personal  cu 80,00 mi lei. De asemenea  la cultură cresc cheltuielile 
cu bunuri  şi servicii cu 5,5o mii lei. La  asistenţă socială cresc cheltuielile cu 105,06 
mii lei. Cea  mai importantă creştere a cheltuielilor de capital  sunt  la capitolul 
transporturi  cu  suma de 930,00 mii lei, sumă  prin care se achită cheltuielile cu 
drumul comunal DC 133.  

- dl.consilier Braşoveanu Ionuţ doreşte să fie exemplificate câteva  cheltuieli 
pentru învăţământ.  

- dl. primar exemplifică câteva cheltuieli de personal  pentru învăţământ.  
- dl. Benzar Nicolae, directorul  şcolii din comună,  şi arată că finanţarea  pe  

elev este  foarte  bună pentru şcolile  din comună dar nu este permis  să fie  
redeschisă şcoala  din Zgribeşti  şi în acest fel  rămân  fonduri neutilizate 
pentru salarizarea cadrelor didactice. 
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-  dl. consilier Bejera Ştefan doreşte explicaţii privind cheltuielile  de la 
cultură.   

- dl. Benzar Vasile arată  că în această  categorie  sunt de exemplu, cheltuieli  
cu  rugile  din sate  şi cu echipa  de fotbal a  comunei.  

- dl. primar : cel mai important  aspect  al rectificării este  faptul  că  vor  fii 
achitate  salariile  restante pentru asistenţii persoane  cu handicap. Cu 
această ocazie aceste  salarii vor  fi aduse  le  zi. 

Domnul preşedinte  de şedinţă constată  că  nu  mai sunt  alte intervenţii  şi  
supune la vot proiectul de hotărâre. Cu  11 voturi, în unanimitate,   se aprobă   
Hotărârea  nr.11  privind aprobarea  rectificării  bugetului  local al comunei Ştiuca 
pe anul 2012. . 

La următorul  punct  al ordinii de zi dl.Mania Nicolae, inspector impozite  şi 
taxe,  prezintă referatul  şi  proiectul de hotărâre  privind  impozitele  şi taxele în 
anul 2013.   

- Referitor  la  taxa de salubritate  domnul  consilier  Laver  Sorin 
solicită  găsirea  unei  soluţii pentru  gospodăriile  cu o singură 
persoană  să plătească  mai puţin.  

- La  această  propunere domnul consilier  Braşoveanu Ionuţ  aduce  
un amendament : „gospodăriile  cu o singură  persoană  să plătească 
50% din taxa de salubritate”.  

- Domnii consilieri, prin intervenţiile   scurte, vor în  finalul discuţiilor   
să  le fie  prezentată  o listă  cu gospodăriile  formate  dintr-o singură 
persoană pentru  a  fi analizată  de consiliu.  

În continuare se prezintă  taxa  pentru mijloacele  de transport care trebuie  
aplicată conform legislaţiei. Discuţii  aprinse şi controversate încep când  se prezintă 
taxa pentru tractor  este majorată. Dl. consilier Pop Mihai  este consternat şi îşi 
exprimă  opoziţia  faţă de această taxă. Se apelează la prevederile  legale avute  la 
dispoziţie. Urmează  discuţii  controversate   între  domnii consilieri. Se  precizează  
la  nivel  de ministerului  agriculturii s-a  promis  că această taxă  va  fi readusă  la  
nivelul iniţial. În final  domnul preşedinte  de şedinţă supune  la  vot  proiectul  de 
hotărâre. Cu  8 voturi pentru  şi 3 abţineri   se aprobă   Hotărârea nr. 12   privind  
impozitele  şi taxele în anul 2013. 

În continuare  consiliul  local  adoptă  o  hotărâre privind preşedintele de 
şedinţă pentru următoarele  trei luni. Domnul  Benzar  Nicoale  îl propune  pe  
domnul  consilier  Bejera  Ştefan. Cu 11 voturi, în unanimitate,   se aprobă   
Hotărârea  nr.13  privind alegerea  preşedintelui  de şedinţă. 

Domnul  secretar prezintă o informare a activităţii desfăşurată de 
compartimentul de asistenţă socială  pe  primul  semestrul  al anului 2012. Nu sunt  
intervenţii  din partea  domnilor  consilieri. 

   Domnii consilieri  au  următoarele interpelări  : 
- domnul consilier  Priala  Andrei : costul  transportului  pentru elevii de 

liceu   este  mare  şi creşte de la an la an.  Domnul Braşoveanu  este  şi el 
nemulţumit de transportul de persoane de pe traseul licenţiat. Se  solicită  
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ca  transportatorul  cu  licenţă de traseu  să vină  pentru a  discuta  cu 
domnii  consilieri. Domnul  secretar  se angajează  că  va  media  discuţia  
a doua  zi  la  ora 12,15.  

- domnul consilier  Miloş  Jim : Ocolul Silvic Lugoj  doreşte  ca să fie  
sprijinit de consiliul  local pentru  a fi  finalizat procesul de predare a 
pădurilor către proprietari persoane fizice. Se  solicită ca la şedinţa  
viitoare a de consiliu  să fie invitată conducerea O.S. Lugoj. Domnul 
primar  arată  că  se execută  de  către compartimentul fond  funciar 
schiţele  cu  proprietari  pe  corpuri de amenajament  silvic conform 
ultimelor  titluri  de proprietate. 

 
Domnul primar  prezintă consiliului   local următoarele : 
- lucrările  la DC 133 în mare măsură sunt finalizate  şi pregătite pentru 

turnarea  betonului asfaltic; 
- execuţia  canalizării  în localitatea  Ştiuca :   mai  este  puţin  şi traseele 

interioare  sunt  gata,  mai sunt  noile cartiere de  făcut  şi anul viitor staţia  
de epurare; 

- în cursul  acestei  săptămâni  s-a  desfăşurat   licitaţia  pentru  DJ 584  
Ştiuca- Zgribeşti  dar  încă  nu  se cunoaşte câştigătorul, se speră  ca  în 
luna următoare  să înceapă lucrările  de modernizare a acestui  drum. 
 

 Întrucât alte întrebări, interpelări şi probleme de analizat nu mai sunt iar 
punctele înscrise pe ordinea de zi au fost epuizate, cu permisiunea domnilor 
consilieri, domnul  preşedinte de şedinţă  declară închise lucrările şedinţei 
consiliului local. 
 Drept pentru care s-a încheiat prezentul proces-verbal. 
 
 

Preşedinte de şedinţă,                                                      Întocmit, 
Nicolae   Benzar                                                             Secretar, 

Marian  Dincă 
 
 
 
 


